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IEC ini.

IRF/VWS) @minfin.nl]; Berg]

Sent: Thur 4/9/2020 1:45:17 PM

Subject: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

Received: Thur 4/9/2020 1:45:17 PM

RE: Agenda overleq financieringsopties COVID-units.eml

Hoi,

Hierbij de stukken voor BO tkn en antwoord op je vragen

var:IEEE)= vvs) SEXES cmintin.ni>

Verzonden: donderdag 9 april 2020 12:37

@minvws.nl>

SEE0 mins; EEN
Onderwerp: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

”En
Dank voor het informeren. We hebben nog opmerkingen van onze kant:

- Klopt het dat deze financieringsafspraken alleen gelden voor opname in de nieuwe noodcapaciteit, dus niet voor

bestaande WIz/ELV/GRZ?
Voor zorgverlening aan covid patienten in bestaande unit gelden ze ook. Maar dan maar deels (stuk zorgverlening)

- Is er een risico op afschuiven van Wmo-kosten op de verzekeraars? Hoe wordt hiermee omgegaan n.a.v. opmerkingen ZN
over de brief?

Nee. Iedere suggestie daarop is nu weg (tenzij gemeente eigen inwoners expres besmet ;-)
- De verzekeraars en zorgkantoren worden geconsulteerd over de plannen, maar hebben geen mede-beslisbevoegdheid

me Waarom wordt daarvoor gekozen? Hebben de verzekeraars niet gevraagd mede te beslissen hierover?

Dit volgt uit de brief met de "commandostructuur” die eerder aan d is gestuurd. Iemand moet uiteindelijk (ghoord een

ieder) besluiten in tijden van crisis. Die bevoegdheden volgen uit wetgeving

Hoe verhouden deze afspraken zich precies tot de bredere maatregelen in het zorgdomein? En we worden graag meegenomen in

de verdere uitwerking. Er zitten een boel open eindjes in die in de nadere uitwerking door NZa moeten worden meegenomen.

Dat hebben we nu uitvoerig beschreven. Zie bijlage

We hebben vernomen dat er vanavond een BO is, waar Martin van Rijn aanschuift. We blijven graag op de hoogte wat daar

besproken is.

Alvast dank!

Ook namens

Groeten,

van: ICED.JEON@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 8 april 2020 19:35

minfin.nl>

minfinnl>; :4.28 ) HEE minvws.ni>; IEEE

Onderwerp: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

Hoi,

Hierbij de concepten tot nu toe.

Wordt nog aangepast op basis van laatste rondje morgen tot 12.00. majeure wijzinging: op voorstel van ZN worden teksten over

niet corona patienten aangepast (Wmo etc).
Daarna sturen we stukken rond, want morgenavond om 19.00 een BO met ZN, ActiZ EEE
Vervolgens (hopelijk) verzenden na dat BO morgenavond, gelet op de spoed.

Hartelijke groet
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van: 5.1.20 ) (RF vw) EEE @minfin.nl>
Verzonden: woensdag 8 april 2020 17:09

@ minfin.nl>

Onderwerp: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

Ha ERE

Volgens mij stond| sree niet in de mail. Zou jij haar kunnen toevoegen en vragen of ze een update kan geven over

het overleg van vandaag’ Alvast dank!

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 17:26

Aan: 5.1.2¢ ) (IRF/VWS) minfin.nl>

cc: S12s ) minvws.nl>; (RF/vws) JEEE® minfin.ni>
Onderwerp: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

Wil jij morgen na overleg met partijen en als volgende versie gereed is lijntje leggen met

B=de brief

Hartelijke groet

5.1.2e

var: IKE (vs)SEEKERiin >
Verzonden: dinsdag 7 april 2020 16:33

@minvws.nl>; (RF/vws) <JIENEl@minfin.ni>
Onderwerp: RE: Capaciteit buiten ziekenhuizen

Ha
ii ii

prima! Ik ben bereikbaar op os [BEI
Groeten

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 15:38

Aan: 5.1.2e ) (IRF/VWS) minfin.nl>

cc: 5.12e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Capaciteit huiten ziekenhuizen

Vanmiddag even bellen?

van: INEESERNNN) (r+/vws) JEEEEMe minfin.i>
@minvws.ni>; [IEEE<BEXEc mins n>

ws) JERE @minfin.ni>
Onderwerp: Capaciteit buiten ziekenhuizen

-«IIE
Vanmorgen is het in het interdepartementaal afstemmingsoverleg gegaan over de uitbreiding van capaciteit buiten de

ziekenhuizen voor kwetsbare groepen. Het zou gaan om groepen die niet op de IC hoeven te verblijven, maar ook niet thuis

kunnen verblijven. Hierover zou door VWS nog contact gelegd worden met FIN ter afstemming. Kunnen jullie wat meer context

geven waar dit precies over gaat?

Alvast dank!

Groeten
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